

## ALPINA



### Startimer Classic Chrono-Automatic

Alpina looks to its pilot's watches of the 1920s and 30s as the inspiration for its new Startimer Classic Collection. The official supplier of pilot's watches to different air forces during these two decades, Alpina brings its history to life with these functional timepieces that are both classic and contemporary. While the design is deliberately less sporting than on the original models, these new timepieces clearly have the hallmark of a vintage watch. Housed inside a stainless steel case, the silvered and elegantly decorated dial now displays chronograph counters at 3 and 9 o'clock, in harmony with the six oversized Arabic numerals. More than a century after it was founded, Alpina carries on its tradition of innovation while remaining true to the values that have forged its reputation: audacity, sobriety and understated designs to join past, present and future.

Movement	Automatic, AL-860 chronograph calibre, "Côtes de Genève" motif on the rotor, 42-hour power reserve
Functions	Hours, minutes, seconds and chronograph
Case	Stainless steel, 44 mm Sapphire crystal, front and back Water-resistant to 100 m (10 ATM)
Dial	Silvered Applied Arabic numerals and luminescent hands 30-minute counter at 3 o'clock Small seconds at 9 o'clock
Bracelet/Strap	Crocodile-pattern brown leather with stainless steel folding clasp

## ALPINA



### Startimer Classic Chrono-Automatic

Inspirée de ses montres Pilot des années '20 et '30, Alpina revisite son passé et lance sa nouvelle collection Startimer Classic. Fournisseur officiel des montres de pilotes de différentes armées de l'air à cette époque, Alpina nous fait revivre son histoire avec ces garde-temps fonctionnels, à la fois classiques et contemporains. Même si les traits se font moins sportifs que les modèles originaux, le vintage demeure sa marque de fabrique. Logé dans un boîtier en inox, le cadran, argenté et élégamment décoré, affiche désormais ses compteurs de chronographe à 3h et 9h, en équilibre avec ses six index surdimensionnés. Plus d'un siècle après sa création, Alpina perpétue sa tradition d'innovation tout en restant fidèle aux valeurs qui ont forgé sa réputation : audace, sobriété et designs épurés, pour relier passé, présent et futur.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre chronographe AL-860, rotor décoré « Côtes de Genève », réserve de marche de 42 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde et chronographe
Boîtier	Acier inoxydable, 44 mm Glace et fond saphir Étanche à 100 m (10 ATM)
Cadran	Argenté Index chiffres arabes en applique et aiguilles luminescentes Compteur 30 minutes et petite seconde à respectivement 3h et 9h
Bracelet	Cuir brun imitation crocodile avec boucle déployante en acier